RECONDITE(dystopian, innervisions, hotflush)
- Biography(german below)
A longtime collector of music, Recondite had his first experience with drum machines and hardware synths just a few years ago in a small studio next to the forest in lower Bavaria. It wasn’t long after that he moved to Berlin to build up Plangent Records, where the artist rapidly established his name. Plangent #001 was well-received, and with three strong EPs released in 2011, he grabbed the attention of Scuba, who included “Backbone” in his DJ KiCKS mix and quickly put out two Recondite remixes on Hot Flush.
On Acid, his full-length debut, was delivered in 2012 via the sleek Los Angeles imprint, Acid Test. The Absurd Recordings sublabel had already featured revered releases from Donato Dozzy and Tin Man, and Recondite’s LP garnered a great deal of positive feedback from the press and major producers alike.
Continuing to release on his own Plangent series, he also put out the EC10 EP on Dystopian in early 2013 – a record that’s as tough as it is experimental. Progressively, this all lead up to his sophomore LP and first release on Ghostly International, Hinterland. The record acknowledges the finests moments in his previous releases, and ultimately creates what he believes is something that captures the personality of Rottal-Inn – a district in southeastern Bavaria, Germany and his hometown.   By releasing further EPs on Innervisions (“Psy”) and on Dystopian (“Nadsat”) as well as at his worldwide live gigs he keeps proving his skills and versatility.
___________________________________________________________________
Musiksammler war er schon sehr viel länger, seine ersten Versuche mit Drum Machines und Analog-Synthesizern machte Recondite aber erst vor einigen Jahren in einem kleinen, direkt an einem Wald gelegenen Studio in Niederbayern. Kurze Zeit später zog er nach Berlin und gründete Plangent Records. Mit dem Label machte sich der Künstler schnell einen Namen, schon die erste Katalognummer fand große Beachtung. Nach drei weiteren starken Releases wurde Scuba auf den talentierten Produzenten aufmerksam, verwendete dessen Track „Backbone“ für seinen DJ-Kicks-Mix und veröffentlichte zwei Recondite-Remixe auf seinem Label Hotflush.
Mit „On Acid“ veröffentlichte Recondite 2012 sein Debutalbum auf Acid Test. Das Absurd-Recordings-Sublabel hatte zuvor bereits viel beachtete Stücke von Donato Dozzy und Tin Man veröffentlicht. Recondites LP fand großen Zuspruch, gleichermaßen bei der Presse und anderen namhaften Produzenten.
Neben weiteren Releases auf Plangent erschien Anfang 2013 die ebenso raubeinige wie experimentelle „EC10“-EP auf Dystopian. Noch im selben Jahr folgte Recondites zweites Album „Hinterland“ auf Ghostly International. Für den Produzenten ist das Album auch ein Versuch, das Wesen der bayerischen Region Rottal-Inn, in der auch seine Heimatstadt liegt, einzufangen. Mit weiteren EPs auf Innervisions („Psy“) und Dystopian („Nadsat“) und bei seinen weltweiten Live-Gigs beweist er ein ums andere mal sein musikalisches Geschick und seine Vielseitigkeit.
http://www.residentadvisor.net/dj/recondite
https://www.facebook.com/ReconditeMusic
https://soundcloud.com/dystopian-music/sets/recondite-nadsat-ep
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